

深水埗民政事務處
公布深水埗區社區會堂／社區中心設施
可供租用時段的新安排
Sham Shui Po District Office
New Arrangement for Announcement of the Timeslots of
Community Halls/Community Centres in Sham Shui Po District
Available for Booking

由即日起，深水埗區社區會堂／社區中心設施可供租用時段，將於每月 15 日^{註 1}及每月最後一個工作天上載至民政事務總署網頁及張貼於各社區會堂／社區中心，以供各團體參考。有關資料是根據截至公布當日已獲處理的申請整理而成。如有任何查詢，請致電 2150 8127 與深水埗民政事務處職員聯絡。

With immediate effect, the timeslots of community halls/community centres in Sham Shui Po district available for booking will be uploaded onto the website of the Home Affairs Department and displayed in respective community halls/community centres on the 15th day^{Note 1} and the last working day of each month. The uploaded/displayed information is updated based on the applications that have been processed as at the date of the announcement. For enquiries, please contact our staff at 2150 8127.



深水埗民政事務處

2017 年 3 月

註 1 如當月 15 日為非工作天，則順延至下一個工作天。

Note 1 If the 15th day of the month is a non-working day, the announcement will be postponed to the next working day.